
Protok61 Nr 16/2008 

z posiedzenia Komisji O§wiaty i Kultury 


w dniu 22 kwietnia 2008 r. 


Posiedzenie rozpocz~to 0 godz. 15.00 

Lista obecnosci i porz~dek obrad stanowi~ zal~cznik do protokolu. 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli : 

I.Burmistrz Toszka Pan Jacek Zarzycki 
2.Z-ca Burmistrza Pani Maria Nowak Kowalska 
3.Sekretarz Gminy Pani Malgorzata Por~bska 
4.Skarbnik Gminy Pani Kazimiera Drewniak 
Z-ca Przewodnicz~cego Komisji Pan Slawomir Zarzecki powital zebranych 

i przedstawil projekt porz~dku posiedzenia. 

Czlonkowie Komisji jednoglosnie poparli proponowany porz~dek obrad. 


Ad.1 
Czlonkowie Komisji przyst~ili do omowienia projektu uchwaly w sprawie : 
rozpatrzenia skargi na dzialalnosc Burmistrza Toszka. 
Na sal~ obrad zaproszono przedstawicieli strony skarz~cej tzn. cork~ Gabriel~ 
Wozniak oraz jej m~za Piotra. 
Z-ca Przewodnicz~cego Komisji zwrocil si~ 0 dostarczenie do Biura Rady 
pelnomocnictwa lub upowaZnienia do reprezentowania strony. 
Pani Gabriela Wozniak poinformowala , ze prowadzona korespondencja z 
Urz~dem Miejskim w Toszku zakonczyla si~ po pismie z dnia 08 sierpnia 2005 
r..Na kolejne pismo z dnia 12 grudnia nie bylo odpowiedzi do dnia dzisiejszego. 
Przekazana informacja od bylego pracownika Urz~du okreslala, iz w 
najblizszym czasie rzeczoznawca dokona oceny wartosci mieszkania.Czynnosc 
ta nie zostala dokonana .Obecny pracownik Urz~du zobowi~zal si~ do zaj~cia 
w/w sprawy.Po roku od powyzszych ustalen pracownik stwierdzil , ze 0 

powyzszej sprawie zapomnial .Najemca lokalu chcialby otrzymac informacj~ 
pisemn~w jakim terminie sprawa zostanie zalatwiona. 
Z-ca Burmistrza Pani Maria Nowak Kowalska poinformowala , ze w/w sprawa 
caly czas jest w obiegu administracyjnym. W zwi~zku z tym , ze nieJlf udalo si~ 
znalezc dokumentu potwierdzaj~cego prawo wlasnosci do przedmiotowej 
nieruchomosci wystapiono 28 listopada 2007 r. do Starostwa Powiatowego 
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o zalozenie ksi~gi wieczystej ..W styczniu br Starostwo Powiatowe wystqpilo do 
S'ldu Rejonowego w Gliwicach z pytaniem : czy bylo prowadzone post~powanie 
o przywrocenie posiadania w/w nieruchomosci odnosnie osoby Pana 
Jozefa Jarosch. 
W dniu 26 lute go Starosta Gliwicki wydal zaswiadczenie stwierdzaj'lce , ze 
nieruchomosc przeszla na rzecz Skarbu Panstwa.W chwili obecnej czekamy na 
zalozenie ksi~gi wieczystej dla przedmiotowej nieruchomosci.Po zalozeniu 
ksi~gi w Sl'lskim Urz~dzie Wojewodzkim zostanie zlozony wniosek 0 

kOl11unalizacj~ nieruchomosci.O tYl11 wszystkim poinfonnowano cork~ skarz'lcej 
ustnie.Kiedy sprawa zostanie zakonczona nie jestesmy w stanie okreslic , gdyz 
S'l to procesy dlugoterminowe. Odpowiedz pisemna moze zawierac okreslenie 
stanu na dzien dzisiejszy. 
W odpowiedzi na pytanie czlonka Komisj i : czy bl'ld urz~dnika / tzn. nie 
udzielenie odpowiedzi pisemnej / spowodowal opoznienie procesu zwi'lzanego z 
wykupem mieszkania - Pani Kowalska wyjasnila , ze proces caly czas 
post~powal. 
Czlonek Komisji Pan Marek Pawlowski stwierdzil , ze nie nalezy szukac 

winnych . gdyz przedmiotowa sprawa jest caly czas w toku i skarge nalezy 

uznac za bezzasadn'l. 

Pan Slawomir Zarzecki stwierdzil , ze skarga jest zasadna, gdyz dzialanie 

urz~dnika jest niezgodne z kpa. 

Wniosek Pana Pawlowskiego poddano pod glosowanie : 

za uznaniem skargi za bezzasadnq glosowalo 3 czlonkow Komisji 
przeciw 0 
wstrzymalo sif od glosu 2 czlonkow Komisji 
W wyniku glosowania Komisja Oswiaty wi~kszosci'l glosow uznala skarg~ za 
bezzasadn'l. 
lnfonnatyk Pan Grzegorz Paul omowil projekt uchwaly w sprawie : ubiegania 
si~ 0 rezerwacj~ cz~stotliwosci w przetargu pn. Rezerwacja cz~stotliwosci 
z zakresu 3600 3800 MHz na obszarze przetargowYl11 24.2 do wykorzystania 
w sieciach typu punkt-wiele pUnktow. 
Partnerem wiod'lcym w/w zadania jest Miasto Gliwice.Korzysci wynikaj'lce z 
posiadania w/w pasma to : darmowy internet dla mieszkancow calej gminy , 
rozszerzenie monitoringu , montowanie czujnikow ciepla, zimna itp. , 
mozliwosc wydzierzawiania pasma innym gminom.Wklad wlasny to kwota 
792,82 zl oraz roczna oplata abonamentowa w wysokosci 1585,62 zl.Partnerzy 
projektu / 11 / b~d'l takze czynic starania 0 pozyskanie srodkow unijnych na 
realizacj~ . 
Komisja Oswiaty jednoglosnie popada podj~cie w/w uchwaly. 

Ad.2 
Z-ca Przewodnicz'lcego Komisji zwrocil si~ do Skarbnika Gminy 0 

przedstawienie sprawozdania z wykonania budzetu Gminy Toszek za 2007 r. 
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Pani Drewniak poinformowala , ze DOCHODY zostaly wykonane w 102% , a 
WYDATKI w 94,7% i zwrocHa si~ 0 zadawanie pytan. 
Czlonkowie Komisji po zapoznaniu si~ ze sprawozdaniem nie wniesli pytatl do 
DOCHODOW i WYDA TKOW Gminy Toszek w 2007 r. 
Pan Zarzecki poddal pod glosowanie : udzielenie absolutorium Burmistrzowi 
Toszka za 2007 r. : 
za udzieleniem ahsolutorium glosowalo 3 czlonk6w Komisji 
przeciw 1 czlonek Komisji 
wstrzymal sif od glosu 1 czlonek Komisji 
W wyniku glosowania czlonkowie Komisji Oswiaty i Kultury wi~kszoscil:t 
glosow opowiedzieli si~ za udzieleniem absolutorium Burmistrzowi Toszka za 
rok 2007. 

Ad.3 
Pan Slawomir Zarzecki przedstawH sprawozdanie z dzialalnosci LKS Orzel 

Paczyna za rok 2007 . 

Sprawozdanie stanowi zall:tcznik do protokolu. 

Czlonkowie Komisji podkreslili nieobecnosc na poprzednim posiedzeniu 

Prezesa KS Zamkowiec w Toszku. 

W podsumowaniu dyskusji w powyzszym temacie czlonkowie Komisji 

zaproponowali spotkanie z dzialaczami wszystkich klubow sportowych w celu 

wypracowania koncepcji dalszej dzialalnosci . 


Ad.4 
Sekretarz Gminy Pani Malgorzata Por~bska odczytala pisma Towarzystwa 
Spoleczno - Kulturalnego Niemcow - Kolo Terenowe Toszek w sprawie : 
aJ rajdu szlakiem cmentarzy Ziemi Toszeckiej koszt 2400 zl 
bl koncertu Artura Thomasa na fletni Pana - koszt 1500 zl 
W/w projekty mieszczl:t si~ w Programie dzialania organizacji pozarzl:tdowych w 
zakresie kultury. 
Zalozenia udzialu dotacji w w/w projektach wynosi 50%. 
Istniejl:t dwie mozliwosci przyznania dotacji : 
11 - naklonienie dyrektora CK do podpisania umowy 0 wspolorganizacji w/w 

imprez - wtedy przyznajemy CK dodatkowl:t dotacj~ celowl:t 
21 - dzialania zgodne z ustawl:t 0 wolontariacie i pozytku publicznym - czyli po 

ustaleniu wysokosci dotacji zostanie po dane ogloszenie w prasie lokalnej 
po okresie 1 m-ca organizacja sklada wniosek z okresleniem wysokosci 
srodkow wlasnych po czym nast~puje rozstrzygni~cie. Koszt ogloszenia to 
kwota ok. 1.200 zl wersja ta jest sensowna przy duzych projektach 
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W podsumowaniu dyskusji Komisja Oswiaty i Kultury jednoglosnie proponuje 
przyznanie dodatkowej dotacji celowej dla Centrum Kultury Zamek w Toszku w 
wysokosci 2.000 zl na wspolorganizacj~ wraz z Towarzystwem Spoleczno
Kulturalnym Niemcow Kolo terenowe Toszek : rajdu szlakiem cmentarzy Ziemi 
Toszeckiej oraz koncertu Artura Thomasa na fletni Pana . 

Po wyczerpaniu porz'ldku obrad Z-ca Przewodnicz'lcego Komisji Pan Slawomir 
Zarzecki podzi~kowal zebranym za udzial i zakonczyl posiedzenie 0 godz. 16.00 

Z-ca Przewodnicz'lce~o Komisji 

SlaWj;;;&r \ 


